

Date: 29 March 2012

التاريخ: 29 مارس 2012

Second Board Meeting Results for 2012 of Drake & Scull International PJSC (the "Company")

نتائج اجتماع مجلس الإدارة الثاني لعام 2012 لشركة دريك أند سكل إنترناشيونال ش.م.ع. ("الشركة")

The board of directors of Drake & Scull International PJSC met DSI PJSC Cayan Business Center office, Dubai at 05:00 PM on Wednesday the 28th of March 2012 and the results are as seen below:

اجتمع أعضاء مجلس إدارة شركة دريك أند سكل إنترناشيونال ش.م.ع. في شركة دريك أند سكل إنترناشيونال ش.م.ع. في مجمع كيان للأعمال، دبي. وذلك يوم الأربعاء الموافق 28 مارس 2012 في تمام الساعة 05:00 ولقد تم الإتفاق على مايلي:

1. The Board of Directors Reviewed and approved minutes of previous Board Meeting.
2. Approve 2011 financial results.
3. Proposal to distribute 5 percent dividends for the year 2011, subject to shareholder approval.
4. Proposal to conduct the AGM on 26th April 2012 subject to SCA approval
5. No other issues.

1. تم المراجعة والموافقة على محضر مجلس الإدارة السابق من قبل أعضاء مجلس الإدارة.
2. الموافقة على النتائج المالية لعام 2011.
3. إقتراح توزيع أرباح بنسبة 5% لعام 2011 ، على حسب موافقة حاملي الاسهم.
4. إقتراح إنعقاد إجتماع الجمعية العمومية في 26 إبريل 2012 على حسب موافقة الهيئة.
5. لا مواضيع أخرى.



Chairman
Drake & Scull International PJSC

رئيس مجلس الإدارة
شركة دريك أند سكل إنترناشيونال ش.م.ع.



Drake & Scull International PJSC

P.O. Box 65794 Dubai - United Arab Emirates Tel: +971 4 811 2300 Fax: +971 4 811 2305

www.drakescull.com

